



Lokalforum Mørkøv, Skamstrup og Stigs Bjergby
Rævebjerg 1
4440 Mørkøv
Morkov.lf@gmail.com
CVR.nr. 38570226

Referat af Borgermøde onsdag den 10. maj 2017

Deltagere:

Jørn Klinge,	Fælleskaber
Tom Pedersen,	Borgerforeningen, FOX festival
Alex Christensen	Borgerforeningen
Hanne Jensen	Stigs Bjergby Forsamlingshus
Walther Jensen,	Mørkøv IF
Steen Klink ,	Byrådet
Søren Rasmussen	Byrådet
Knud Quist	Borger (Stenklub
Benny Knudsen,	Borger (Stigs Bjergby)
Ib Madsen,	Borger (Stigs Bjergby)
Carsten Jensen,	Borger (Stigs Bjergby)
Kim Skov Hansen	Borger (Stigs Bjergby)
Claus Oluf Grøhn,	Mørkøv Hallen
Bjarne Nielsen	Borger Mørkøv
Søren Petersen	Borger Mørkøv
Åse Steensborg	Kino
Erik Andkjær	Stationsbygning/infoskærme

Bestyrelsen Lokalforum

Henrik Lehmann:	(HL)
Karla Frydenvang:	(KF)
Ellen Lundsgaard:	(EL)
Rya Hansen:	(RH)
Bent Hansen:	(BH)
Leif Esmark:	(LE)
Hanne Engelbrecht:	(HE)

Dagsorden

Referat

1. Status på sidste møde

HL bød velkommen og meddelte, at Eva Tranders er udtrådt af bestyrelsen og jf. vedtægterne er Bent Hansen trådt ind som 2. suppleant. Hanne Jensen (Stigs Bjergby) forespurgte om fælleskalenderen

<p>2. Uddeling af 4440 Smil.</p> <p>3. FOX festival</p> <p>4. Status på Mørkøv Stationsbygning – herunder hvilke tanker, man har omkring driften heraf.</p> <p>5. Emner fra enkeltstående medlemmer.</p> <p>6. Emner fra foreninger o.a.</p> <p>7. Evt. nedsættelse af arbejds/projektgrupper</p>	<p>fungerede. Det blev oplyst at Erik Andkjær arbejder med sagen pt.</p> <p>HL oplyste, at man i Lokalforum har en udfordring, med hensyn til uddeling af bladet 4440 Smil og forespurgte i den anledning, om der var gode ideer og forslag. LE meddelte, at det er et godt og informativt blad, men hvordan får man det ud til alle borgere i 4440 området.</p> <p>Man forhørte sig om, hvordan Stigs Bjergby gjorde og besluttede, at man vil forsøge at få efterlyst nogle såkaldte "ankermænd" i hvert enkelt byområder - til at skaffe nogle faste folk til uddeling.</p> <p>Tom Pedersen Borgerforeningen FOX, orienterede kort om FOX festivallen og oplyste, at der ikke var solgt så mange billetter, som beregnet.</p> <p>Åse Steensborg, Kino, meddelte, at der vil blive fremvist film i Kino disse dage og man kan se på Kinos Hjemmeside, hvilke film, der bliver vist.</p> <p>Erik Andkjær orienterede om status omkring Mørkøv Stationsbygning og oplyste, at DSB vil være sikre på, at de har en lejekontrakt på 5 år og at der ikke er så meget at gøre, før vi har penge til driften. Det blev ligeledes meddelt, at man vil afholde et møde med Tølløse station, for at få eventuelle ideer. Det blev samtidig oplyst, at Jørn Klinge fra fælleskaber ligeledes vil deltage. Erik Andkjær beklagede dog den manglende opbakning på mødet med kommunen i februar måned.</p> <p>Ingen bemærkninger.</p> <p>Alex Christensen, Borgerforeningen meddelte, at han havde været til møde med Holbæk Kommune vedrørende Netto og oplyste, at Erhvervsstyrelsen har meddelt, at man ikke måtte flytte detailhandlen så langt ud. Høringsperioden vil på baggrund af ovennævnte blive forlænget med 4 uger. Såfremt der ikke pt. sker mere, vil Netto være klar til december muligvis med lidt forsinkelse.</p> <p>EL meddelte, at Lokalforum har skrevet til Holbæk kommune vedrørende tanker omkring trafik-sikkerhed i forbindelse med bygning af Netto.</p> <p>HL oplyste at EL har udarbejdet ansøgninger til byporte samt midler til bladet 4440 Smil, og oplyste samtidig at bestyrelsen gerne vil være behjælpelig med at søge i udviklingspuljen. Fristen herfor - er dog mandag den 15. maj</p> <p>Det blev meddelt at Karla er i gang med opdateringen af Lokalforums hjemmeside. Samtidig blev det oplyst at Lokalforums bankforbindelse er ved at være på plads.</p> <p>lab.</p>
---	---

8. Meddelelser fra Holbæk kommune

9. Meddelelser fra:

- Mørkøv Hallen.
- Mørkøv Handels-håndværker- og borgerforening.
- Stigs Bjergby.
- Skamstrup.
- Institutioner.
- Andet.

10. Eventuelt

11. Næste møde

Jørn Klinge Fælleskaber, meddelte at de skal finde en ny koordinator. Endvidere blev det oplyst, at der vil blive oprettet en såkaldt "vidensbank" hvor de individuelle lokalforaer kan få deres eventuelle arrangementer etc. lagt ind.

Claus Oluf Grøhn Mørkøv Hallen, orienterede kort om de forskellige tiltag de pt. har gang i- såsom børnehus, fitningscenter, etc. Såfremt bevillingerne i forbindelse med ansøgningerne går igennem.

Alex Christensen Borgerforeningen, meddelte, at de har udsendt invitation til kræmmerne og at de nu mangler svar. Samtidig blev det oplyst, at de snart var færdige med koldhallen. Endvidere blev det meddelt, at grundkøbet ved koldhallen nu var tinglyst. Samtidig blev det meddelt, at der har været afholdt et baggagerumsmarked bag ved Brugsen og at man vil forsøge igen. Private kræmmere kan få en stand for kr. 50,00.

Hanne Jensen Stigs Bjergby, meddelte, at der bliver afholdt vinsmagning i Stigs Bjergby forsamlingshus den 11. maj 2017 og at de herefter vil holde sommerferie og starter op til oktober med fællesspisning.

LE meddelte, at der som bekendt er valgt ny bestyrelse i Skamstrup og de vil forsøge at lave et bedre samarbejde med Lokalforum. LE meddelte, at Skamstrup er i gang med planlægning af byforskønnelse, og håber at dette kan indgå i hele 4440's byforskønnelsesplaner. Endvidere blev det oplyst at Skamstrup afholder Sankt Hans med spisning m.v.

Ingen bemærkninger.

Ingen bemærkninger.

KF forspurgte om der var muligheder for, at få oplysningerne fra infoskærme ind på computeren. Det vil man forsøge at finde en løsning på.

Næste møde er den 14. juni 2017 kl. BEMÆRK mødet afholdes i Mørkøv Kino i Cykelstalden.

Herunder fremkom en debat om eventuelt at finde en anden ugedag til borgermøderne, da byrådsmedlemmerne også har møde om onsdagen.

